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 آگهی مفقودی 
برگ سبز خودرو سواری سمند LX-EF7-1700 به رنگ 
سفید - روغنی مدل 1390 به شماره موتور 14790053429 
و شماره شاســی NAACJ1JCXCF061796 و شماره 
انتظامی ایران 83-328 هـ 59 متعلق به خانم ســیده 
آسیه رضوی با کدملی 2471795110 مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد.

رئیس سازمان عمران شهرداری شیراز خبر داد:

اجرای پروژه ایمن سازی
در چنار راهدار

رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری شیراز از اتخاذ تدابیر 
ویژه برای ایمن سازی محور چنار راهدار خبر داد.

به گزارش روابط عمومی سازمان عمران شهرداری شیراز، علی حسین عباسی با 
تشریح این پروژه گفت: اجرای پروژه گابیون و بلوکاژ رودخانه چنار راهدار و پل 

صداقت با هدف جلوگیری از فرسایش و ایجاد سیلاب انجام شد.
او در همین رابطه اظهار داشــت: اجرای این پــروژه موجب تقویت دیواره های 
رودخانه به خصوص دیوارها و ستون های پل صداقت شده و از آسیب به ساکنان 

اطراف رودخانه ها و پوشش گیاهی جلوگیری می کند.
وی با اشــاره به تلاش های شــبانه روزی برای اتمام این پروژه در آســتانه فصل 
بارندگی افزود: اجرای عملیات های خاک برداری با حجم بیش از ۸هزار مترمکعب، 
اجرای بتن قلوه به مقدار ۹۴۵ مترمکعب در کناره های دیوارهای شرقی و غربی، 
اجرای فیلترریزی به مقدار ۱۸۰ مترمکعب، اجرای گابیون بندی پاشنه و مثلثی 

۵۲۰ مترمکعب به اتمام رسیده است.
رئیس ســازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری شیراز با تقدیر از 
تلاش شبانه روزی کارکنان این ســازمان در اجرای پروژه ها افزود: در این پروژه 
مقدار ۲۴٣۶ مترمکعب اجرای بلوکاژ کف رودخانه پیش بینی شده که با موفقیت 

انجام شده است.
عباســی از تلاش برای اتمام پروژه ها زودتر از موعد معین خبر داد و افزود: این 
پروژه عمرانی در نیمه تیرماه ســال جاری با مدت قرارداد ۴ماهه آغاز شده و به 
همت کارکنان خدوم شهرداری شیراز و تلاش پیمانکاران با گذشت کمتر از دو 

ماه به اتمام رسید.
این مقام مسئول در بخش پایانی سخنانش از نگاه ویژه شهردار کلان شهر شیراز 
و حمایت های شورای اسلامی شهر نســبت به پشتیبانی از پیشرفت طرح های 

عمرانی تقدیر کرد.

معاون آموزشی دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبر داد:

تأسیس 10 رشته در 4 مقطع 
تحصیلی، طی 2 سال

معاون آموزشی دانشگاه علوم پزشکی 
شــیراز از تأسیس ۱۰ رشته در چهار 
مقطع تحصیلی، طی دو سال گذشته 
در این دانشــگاه خبر داد. به گزارش 
روابــط عمومــی معاونت آموزشــی 
دانشــگاه علوم پزشکی شــیراز، دکتر 
»محسن رازقی« افزود: برای راه اندازی 
رشته های جدید در دانشگاه، متناسب 
با نیــاز جامعه برنامه ریزی می شــود 
و پس از بررســی های لازم و دریافت 
موافقت شــورای دانشگاه، درخواست 

تأسیس رشته موردنظر به وزارت بهداشت ارائه می شود. 
معاون آموزشی دانشگاه علوم پزشکی شیراز گفت: طی دو سال گذشته، ۱۰ رشته 
در مقاطع کارشناسی، کارشناسی ارشد، دکتری تخصصی )Ph.D( و فلوشیپ در 
دانشگاه راه اندازی شده که این رشته ها در پی نیازسنجی های صورت گرفته بوده 
است. این استاد دانشــگاه رشته های راه اندازی شده در مقطع دکتری تخصصی 
)Ph.D( را شامل رشته های هوش مصنوعی در پزشکی مامایی، اقتصاد سلامت، 
بهداشــت و ایمنی مواد غذایی و کنترل دارو و فرآورده های آرایشــی بهداشتی 
عنوان کرد. او ادامه داد: همچنین رشته های بهداشت مدارس و فوریت های پیش 
بیمارستانی در مقطع کارشناسی، رشته گفتار درمانی در مقطع کارشناسی ارشد 
و دوره های گلوکوم و  جراحی قفسه صدری نیز در مقطع فلوشیپ، طی دو سال 

گذشته راه اندازی شده است.
معاون آموزشــی دانشگاه علوم پزشکی شــیراز افزود: کارشناسی پیوسته رشته 
فوریت های پیش بیمارســتانی در شیراز و همچنین دانشکده پرستاری حضرت 
زهرا)س( آباده و مجتمع آموزش عالی ســلامت ممســنی، در ســال تحصیلی 
جدید پذیرش دانشــجو دارند. به گفته دکتر رازقی، رشــته هوش مصنوعی در 
پزشــکی و رشــته مامایی در مقطع دکتری تخصصی )Ph.D(، همچنین رشته 
بهداشــت مدارس در مقطع کارشناسی نیز در ســال تحصیلی جدید بر اساس 
ضوابط سازمان سنجش دانشــجو می پذیرد. معاون آموزشی دانشگاه موافقت با 
پذیرش دانشــجو در دوره تکمیلی تخصصی )فلوشــیپ( را بر اساس توانمندی 
علمی و امکانات تخصصی و حضور اساتید شاخص در دانشگاه علوم پزشکی شیراز 
دانست و با تأکید بر لزوم تناسب میان آموزش های دانشگاهی با نیازمندی های 
صنعت و بازار کار گفت: یکی از نیازهای جدی جامعه، کاربردی کردن رشته های 
دانشــگاهی اســت؛ زیرا توجه به این موضوع و برنامه ریزی هــای لازم، به ایجاد 

فرصت های شغلی برای دانش آموختگان این رشته ها کمک می کند.
دکتر رازقی تدوین، طراحی و راه  اندازی رشته های دانشگاهی کاربردی و هم راستا 
با نیازهای روز جامعه را گامی اساسی برای توسعه دانشگاه و جامعه عنوان کرد و 
یادآور شد: لازمه ایجاد رشته  های دانشگاهی با این ویژگی ها و تدوین برنامه های 
درسی مرتبط، ارتباطی مستقیم با مشارکت سازنده اعضای هیئت  علمی دانشگاه 
دارد تا بتوان دانش آموختگان هر رشــته در مقاطع مختلف را متناســب با نیاز 

جامعه تربیت کرد.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس بر ضرورت اتخاذ مشوق های لازم برای 
ســرمایه گذاران جهت توسعه گلخانه ها تأکید کرد و گفت: باید ترتیبی اتخاد شود 
تا واحد های دارای پیشــرفت فیزیکی بالاتر در اولویت دریافت بسته های حمایتی و 
تشویقی قرار گیرند. به گزارش روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی استان فارس، 
مجتبی دهقان پور در نشست بررسی پیشرفت فیزیکی گلخانه های این استان بیان 
کرد: در شرایط امروز که سیاست های کلان کشور به دنبال کاهش تورم و جلوگیری 
از رُشد پایه پولی است، باید متقاضیانی که با سرمایه شخصی اقدام به ایجاد و توسعه 

گلخانه می کنند، حمایت بیشتری شوند.

این مقام مســئول با بیان اینکه اغناسازی سرمایه گذاران به شرایط کنونی و کمبود 
منابــع اعتباری برای اعطای تســهیلات امری بدیهی و لازم اســت، اظهار کرد: با 
اقناع متقاضیان، علاقه مندان به سرمایه گذاری در حوزه گلخانه و کشاورزی بی شک 

راه حل های جایگزین برای تهیه منابع لازم را دنبال می کنند.
دهقان پور با اذعان به اینکه سرمایه گذاری در حوزه گلخانه از جمله بخش های دارای 
ارزش افزوده مناسب اســت، افزود: تسریع در به بهره برداری رساندن واحد های در 
حال ســاخت می تواند از خواب سرمایه و مستهلک شدن تأسیسات جلوگیری و به 

بازگشت سرمایه در یک دوره کوتاه تر کمک کند. 

رئیس ســازمان جهاد کشــاورزی استان فارس به لزوم اســتفاده از ظرفیت ایجاد 
گلخانه هــای کوچک مقیاس نیز پرداخت و اضافه کرد: با اســتفاده از قابلیت های 
نهادهای حمایتی مانند کمیته امداد امام خمینی)ره( و سازمان بهزیستی می توان 

به توسعه این نوع گلخانه ها در قالب مشاغل خانگی کمک کرد. 
وی با اشــاره به اینکه در کشــاورزی تنها نگاه به تولید راهگشــا نخواهد بود، ابراز 
کرد: توجه به مصرف بهینه نهاده ها به ویژه آب و ارزیابی شــرایط بازار محصولات 
دو موضوع مهم در کنار نگاه تولیدی در کشــاورزی است که به صورت همگام باید 

مدنظر باشد.

رئیس سازمان مدیریت پسماند شــهرداری شیراز گفت: از پانزدهم شهریور همانند 
ســال های قبل زنگ شروع پاک سازی مدارس در محدوده خدماتی مناطق یازده گانه 
به صدا درآمده اســت. وی ادامه داد: معمولًا در این طرح که به نام طرح مهر معروف 
شــده، فعالیت های ویژه ای از نیمه شهریورماه آغاز شده و تا زمان بازگشایی مدارس 

ادامه می یابد و در آن کلیه مدارس نظافت، پاک سازی و شست وشو می گردد. 

خوشبخت با اشــاره به جمع آوری انواع پسماند ها در مدارس افزود: در صورت وجود 
هرگونه پســماند های تَر، خشک، نخاله های ساختمانی یا پســماند های باغبانی در 
مــدارس و همچنین زمین های باز اطراف آنها، به وســیله گروهی از پاکبانان و انواع 
خودرو های ویژه جمع آوری و دفع می شود. رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
شــیراز در خصوص دیگــر اقدامات طرح مهر بیان کرد: قبل از بازگشــایی مدارس، 
نظافت و شست وشــوی تمام مسیر ها و جداول منتهی به مدارس، المان های شهری، 
ایســتگاه های اتوبوس، علائم ترافیکی، پل های هوایی، تک لبه ها و سطل های پسماند 
معابر به صورت ویژه انجام می شود. او همچنین اظهار داشت: پاکبانان خدوم با تجهیزات 
و ماشــین آلات لازم از جمله واترجت، تانکر های ویژه شست وشو، خودرو جمع آوری 

انواع پسماند و مواردی از این قبیل و با برنامه ریزی و نظارت های صورت گرفته توسط 
کارکنان مجموعه اجرایی ســازمان در مناطق یازده گانــه، همه تلاش خود را انجام 
می دهند تا آیین بازگشایی مدارس در مهر امسال برای همه دانش آموزان به بهترین 
شــکل رقم بخورد. به گزارش امور ارتباطات و آموزش شــهروندی سازمان مدیریت 
پسماند شهرداری شیراز، خوشبخت در پایان از تداوم برنامه های فرهنگی و آموزشی 
در مدارس خبر داد و اشــاره کرد: با توجه به تجارب موفق این سازمان از همکاری با 
آموزش و پرورش در فرهنگ ســازی در حوزه مدیریت پسماند در مبدأ، امسال نیز با 
جلسات و هماهنگی های صورت گرفته مصمم هستیم این برنامه ها را مانند سال های 

قبل و با قوت بیشتر ادامه دهیم.

معاون دادســتان عمومی و انقلاب شیراز در جلسه ســامان دهی و انتقال بازار دروازه 
کازرون گفت: برنامه ما این اســت که تا پایان سال بازار دروازه کازرون به مجتمع بازار 
پروتئین واقع در خیابان کارگر منتقل شــود. ابراهیم ابراهیمی با بیان اینکه شهرداری 
نماینده مردم است و احداث این مجتمع در محل دروازه کازرون به مثابه پل ارتباطی 
خوبی میان شــهرداری، کسبه و شهروندان است و اقدامات صورت گرفته به نفع شهر 

خواهد بود، افزود: امیدواریم با نگاه مثبت شهرداری و همکاری کسبه و اصناف بتوانیم 
زودتر از موعد مقرر این انتقال را که به نفع شهر و شهروندان است، انجام دهیم. رئیس 
ســازمان سامان دهی مشاغل شــهری و فرآورده های کشاورزی با بیان اینکه بر اساس 
نظرات کارشناسان و ساعت ها کار کارشناسی بسته های تشویقی مناسبی برای کسبه 
بازار دروازه کازرون پیش بینی شده است، اظهار داشت: همه شرایط انتقال متناسب با 
طبقات مختلف مجتمع بازار پروتئین در بســته های تشویقی دیده و پیش بینی شده 
اســت.پژمان شفیعی با بیان اینکه سامان دهی صنوف و انتقال از مکان فعلی، به دلیل 
امکانات مناســب مجتمع بازار پروتئین در خیابان کارگر شامل پارکینگ، شهربازی، 
هایپرمارکت و از همه مهم تر فضای کاملًا بهداشتی و منحصربه فرد، اصول مزیت رقابتی 
در دنیای کســب و کار را برای صنوف موردنظر حفظ کرده و ارتقا می بخشد، تصریح 

کرد: مدیریت شــهری با نگاه غیراقتصادی و تنها با هدف منفعت شهر و شهروندان به 
این انتقال توجه کرده و همه تلاش خود را به کار بسته است تا بتواند با جدیت کامل 
و تعامل و دور از هرگونه نگاه قهری این انتقال را به صورت اجرایی در دستور کار قرار 
داده و به سرانجام برساند. مدیرکل املاک شهرداری با بیان اینکه در انتقال بازار دروازه 
کازرون به آرامش شهر و شهروندان توجه ویژه ای شده است، بیان داشت: شهرداری با 
هدف ایجاد آرامش شهر و شهروندان، نهایت تعامل و همکاری برای انتقال بازار دروازه 
کازرون به مجتمع پروتئین را خواهد داشت. نادر ترکمان افزود: بر اساس دستور شهردار 
شیراز اقدامات لازم در این خصوص در مجموعه شهرداری انجام شده است و ما منتظر 
همکاری و تعامل اصناف و کسبه و سایر دستگاه های مرتبط خارج از مجموعه مدیریت 

شهری برای نهایی شدن انتقال هستیم.

مدیر دفتر روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق استان فارس گفت: از آنجا که نظر 
مشترکان بخش خانگی یکی از ملاک های تعیین سیاست های اطلاع رسانی مدیریت 
مصرف برق در نظر گرفته می شود، در همین راستا طرح نظرسنجی مدیریت مصرف 
برق ویژه تابســتان سال جاری در شرکت توزیع نیروی برق استان فارس هم زمان با 

سراسر کشور آغاز به کار کرده است.

محمدرســول تحفه، با بیان اینکه طرح نظرسنجی از مشترکان در شهریورماه سال 
جاری با مدیریت و راهبری شرکت توانیر در حال انجام است، ابراز داشت: با انجام این 
نظرســنجی می توان میزان اثر بخشی فعالیت های رسانه ای و میزان اطلاع و آگاهی 
شــهروندان در خصوص پاداش ۲۰ برابری وزارت نیرو را مورد بررســی قرار داد و بر 
همین اساس سیاست های اطلاع رســانی در خصوص مدیریت مصرف برق را اعمال 
نمود. وی خاطرنشان کرد: از زمان شــروع برنامه های مدیریت مصرف در خردادماه 
سال جاری و اعلام طرح پاداش ۲۰ برابری وزارت نیرو جهت مشترکان خوش مصرف 
خانگی، در راســتای تشــویق و ترغیب کلیه مشترکان به رعایت مصرف برق و نحوه 
بهره مندی مشــترکان خانگی از این طرح، از تمامی ظرفیت های موجود و ابزارها از 
جمله انجام تبلیغات محیطی در ســطح شهرستان ها، تهیه اخبار با موضوع مدیریت 
مصرف و طرح تشــویقی وزارت نیرو، گزارش های خبری توسط صدا و سیمای مرکز 
استان، ساخت و پخش نمایش های رادیویی، نشان آگهی و زیرنویس های تلویزیونی، 

برگزاری مسابقه، انتشــار محتواهای مدیریت مصرف شــامل کلیپ، موشن گرافی، 
اینفوگرافی، پوستر و... در فضای مجازی و گروه های پربازدید، استفاده شد که با نتایج 

بسیار مطلوبی همراه شد.
کارشناس مسئول نظرسنجی شرکت توزیع نیروی برق استان فارس نیز در خصوص 
روند انجام این نظرسنجی بیان داشت: نظرسنجی ملی مصرف برق دارای سه مرحله 
می باشد که مرحله اول آن پیامکی است که برای مشترکان خانگی این شرکت ارسال 
گردیده و مرحله دوم آن نیز از طریق تماس تلفنی با مشــترکان آغاز به کار کرده و 
مرحله سوم که مراجعه حضوری است نیز در حال انجام می باشد. عاطفه زارع، اظهار 
داشت: پاسخ های ارائه شده توسط مشترکان توسط کارشناسان شرکت توانیر بررسی 
و نقاط ضعف و قدرت شناسایی می گردد که از تمامی مشترکان درخواست می شود 
تا با شرکت در این نظرسنجی، شرکت توزیع نیروی برق استان فارس را جهت بهبود 

خدمات یاری نمایند.

رئیس جهاد کشاورزی فارس خبر داد: 

حمایت از گلخانه های دارای سرمایه 
دهقان پور: اتخاذ مشوق برای توسعه گلخانه های فارس ضرورت دارد 

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز:

زنگ پاک سازی مدارس به صدا درآمد

رئیس سازمان سامان دهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی خبر داد:

انتقال دروازه کازرون به بازار پروتئین

اجرای ملی بزرگ ترین طرح نظرسنجی مدیریت مصرف برق در فارس

دستبند پلیس آباده بر دستان سارق اماکن خصوصی 
فرمانده انتظامی شهرستان آباده گفت: با دستگیری سارق حرفه ای، پرده از راز ۶ فقره سرقت از اماکن خصوصی برداشته شد. 

ســرهنگ »سیدابوالفضل مســعودی« در گفت وگو با پایگاه خبری پلیس، اظهار داشت: در پی وقوع چند فقره سرقت از اماکن 
خصوصی در سطح شهرستان آباده، تیمی از مأموران پلیس آگاهی شهرستان  موضوع را به صورت ویژه در دستور کار خود قرار 
دادند. وی افزود: مأموران پلیس آگاهی با تلاش شــبانه روزی و به کارگیری گشت های نامحسوس یک سارق سابقه دار را در این 
ارتباط شناسایی و طی عملیاتی غافلگیرانه وی را در مخفیگاهش دستگیر کردند. فرمانده انتظامی شهرستان آباده با بیان اینکه 
ســارق در بازجویی اولیه به ۶ فقره ســرقت از اماکن خصوصی اقرار کرد، گفت: صنحه های سرقت بازسازی، شکات شناسایی و 
سارق پس از تشکیل پرونده و سیر مراحل قانونی روانه زندان شد. سرهنگ مسعودی در پایان از مردم خواست ضمن توجه به 
هشدارها و توصیه های انتظامی در صورت برخورد با هرگونه موارد مشکوک، مراتب را از طریق سامانه ۱۱۰ به پلیس اطلاع دهند.

افتتاح پروژه بهسازی روستای خواجه جمالی کازرون 

مدیر بنیاد مسکن شهرستان کازرون گفت: پروژه بهسازی روستای خواجه جمالی از توابع بخش خشت شهرستان کازرون با اعتبار ۴۰۰۰میلیون 
ریال به بهره برداری رسید. به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس، قاسم داوودی با بیان اینکه منابع مالی این طرح از محل اعتبارات 
مناطق نفت خیز تأمین شــده اســت، افزود: ۲۰۰۰میلیون ریال قیر رایگان به اجرای ۲۵۰۰مترمربع آسفالت معابر روستا اختصاص یافت. مدیر 
بنیاد مسکن شهرستان کازرون افزایش رضایتمندی روستاییان و کاهش مهاجرت ها را از جمله اهداف اصلی اجرای طرح های بهسازی و توسعه 
معابر دانســت و خاطرنشان کرد: بنیاد مسکن در همه شرایط توســعه و محرومیت زدایی در کنار مردم است. داوودی ادامه داد: افزایش قابلیت 
و سرعت اجرای طرح های کالبدی و عمرانی روستاها، تأمین بهداشت محیط روستایی با تولید انبوه مسکن روستایی بهداشتی و ارتقای سطح 
بهداشت در سکونتگاه های روستایی از جمله اهداف دیگر اجرای طرح های بهسازی است. به گفته وی، تلاش در به حداقل رساندن آثار مخرب 
تقلید کورکورانه از ظواهر شهری نامناسب در تولید مسکن روستایی و ایجاد تحرک در چرخه تولید مسکن روستایی از اهداف متعالی است که 
در اجرای طرح های توســعه دنبال می گردد. در این مراســم فریدون عباسی دوانی نماینده مردم شهرستان کازرون در مجلس شورای اسلامی، 
محمدعلی بخرد فرماندار فرمانداری ویژه شهرستان، قاسم داودی مدیر بنیاد مسکن شهرستان، بخشدار بخش خشت، شورای اسلامی و دهیاری 

روستا و جمعی از مسئولان شهرستانی و اهالی روستا حضور داشتند.

کشف20کیلوموادمخدردرنیریز
فرمانده انتظامی نی ریز از کشف ۲۰ کیلوگرم مواد مخدر از نوع تریاک در این شهرستان خبر داد.

ســرهنگ »عظیم الله کرمی« در گفت وگو با پایگاه خبری پلیس، بیان کرد: در راســتای طرح مبارزه با قاچاقچیان مواد مخدر، 
مأموران انتظامی نی ریز هنگام کنترل مسیرهای حوزه استحفاظی، به یک دستگاه موتورسیکلت مشکوک شدند و جهت بررسی 

بیشتر دستور ایست دادند.
وی افزود: راکب موتورسیکلت بدون توجه به دستور ایست مأموران اقدام به فرار کرد و پس از طی مسافتی با رها کردن بسته های 

تریاک در جاده های فرعی و خاکی با استفاده از موقعیت جغرافیایی منطقه، متواری شد.
فرمانده انتظامی نی ریز با اشاره به اینکه پس از جمع آوری بسته های مواد مخدر، ۲۰ کیلو و ۵۰۰ گرم تریاک کشف شد، افزود: 

تلاش برای شناسایی و دستگیری راکب متواری با جدیت ادامه دارد.


